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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Tuzson Bence, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egyetért-e a kormány a telekommunikációs 
szolgáltatók díjkorrekciós eljárásával?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
2022 óta a legtöbb nagy elektronikus hírközlési szolgáltató olyan szerződési feltételt épített be az
Általános Szerződési Feltételeibe, amelynek következtében az előfizetési díjak az infláció alakulása
alapján változnak, azaz az infláció mértéke határozza meg a díjak emelkedését vagy csökkenését. A
szolgáltatók  a  Központi  Statisztikai  Hivatal  által  közzétett  éves  átlagos  fogyasztói  árindex
mértékével korrigálják évente egyszer az előfizetési díjakat.
A Központi Statisztikai Hivatal szerint a 2023. évi átlagos fogyasztóiár-változás 17,6 százalék volt.
A legtöbb  szolgáltató  2024.  március  1-től  15  százalék  körüli  díjkorrekciót  jelentett  be,  amely
bizonyos tarifák esetében akár 2000 forintot is jelenthet.
 
Miniszter  Úr!  Tisztában  van  vele  mindenki,  hogy  a  telekommunikációs  szolgáltatók  az  áraikat
szabadon  határozhatják  meg,  de  az  elmúlt  napokban  több  állampolgár  is  jelezte,  hogy  a  15
százalékos  emelés  megterhelő  a  magyar  családok  számára,  hiszen  ez  több  előfizetés  esetén
számottevő többletet  is  jelenthet havonta.  Elszabadultak az élelmiszer- és az energiaárak,  többe
kerül a lakhatás, a közlekedés, a ruházkodás, így a magyar emberek joggal érzik, hogy újabb bőrt
akarnak lehúzni róluk.
Fentiekre  tekintettel  kérdezem,  hogy  egyetért-e  a  kormány  a  telekommunikációs  szolgáltatók
díjkorrekciós eljárásával?
Nyomon követi-e a kormány fogyasztóvédelmi szempontból ezeket a folyamatokat?
Mit  tesznek annak érdekében,  hogy az embereket tisztában legyenek a jogaikkal a  díjkorrekció
kapcsán? Terveznek-e lépni annak érdében, hogy a telekommunikációs szolgáltatók ne sarcolják
tovább a magyar embereket?
 



Várom érdemi válaszát!
Tisztelettel,
Balassa Péter
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